
1 Vogelenzang, 5 april 2024 

 
Geacht fractiebestuur van het CDA, 
 
Met stijgende verbazing heeft het bestuur van de VLKV (Vereniging tot behoud van het 
landelijk karakter van Vogelenzang) kennis genomen van het artikel in het Haarlems 
Dagblad van 8 maart jongstleden. 
 
De VLKV is een vereniging die de landschappelijke belangen rondom het dorp Vogelenzang 
behartigt. 
Vogelenzang is het enige dorp dat rondom is omgeven door weiden en bollenvelden en dat 
willen we graag zo houden. 
 
Het is spijtig te moeten constateren dat twee raadsleden, Bob van der Veldt en Tine van 
Heerikhuize, dergelijke bebouwingsplannen uiten en via de media op deze wijze publiekelijk 
maken. 
Van der Veldt spreekt zichzelf  in het artikel ook tegen. Mensen werken vaker thuis en 
moeten dan naar buiten kunnen in een groene omgeving. Dan is het onbegrijpelijk dat het 
beoogde gebied wordt bestempeld voor woningbouw, het leent zich nu bij uitstek om naar 
buiten te gaan. Het wandelpad aan de oostzijde van Vogelenzang geeft nu juist een mooi 
uitzicht op deze bollenlocatie, hetgeen vele wandelaars plezier verschaft. 
 
Kijkend naar het CDA-programma wordt gepleit voor zichtbepalende weidelandschappen in 
Vogelenzang. Dan lijkt deze uiting in de media meer op een persoonlijke profilering dan op 
het uitdragen van een breed gedragen standpunt. 
 
Bij de ook in het artikel genoemde woningbouwplannen in Vogelenzang heeft de  VLKV 
nauwe betrokkenheid gehad met het gemeentebestuur. Dit betreft de plannen bij de 
Plantage (ca 40 woningen) en Vitaal Vogelenzang (ca 70 woningen). En enkele jaren terug is 
met de  “Witte Hond” een flink woningcomplex aan de zuidkant van Vogelenzang 
gerealiseerd. Al deze plannen zijn mooi landschappelijk ingepast en hebben daarmee ook de 
instemming van de VLKV. Met deze uitbreidingen is ook de lokale middenstand ons inziens 
voldoende bediend en wordt het voorzieningenniveau van het dorp verder verstevigd.  
 
Daarnaast worden in Park Vogelenzang in Bennebroek ook nog eens ca 250 woningen 
gerealiseerd. Samen met de overige woningbouwplannen binnen de gemeente Bloemendaal 
geeft dat een mooie en gebalanceerde woningbouwimpuls. 
 
De uitingen in het Haarlems Dagblad van de beide raadsleden getuigen van weinig 
omgevingssensiviteit. 
 
Woninguitbreiding op de bollenvelden rondom Vogelenzang wordt door de VLKV vanuit haar 
doelstellingen dan ook krachtig ontraden. 
 
Vanzelfsprekend is het bestuur bereid haar visie in een gesprek nader toe te lichten. 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het bestuur vd VLKV 
 
 


